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 Notulen 

Soort vergadering: MR vergadering  
Datum: 23-11-2023 
 

Afwezig: Ingrid sluit als waarnemend directeur aan.  
Verslag gemaakt door: Myrthe 
 

Agendapunt Inhoudelijke bespreking Actiepunt 
voor 

 

1. Opening.  

 

 
2. Ingekomen post  

 

 
3. Verslag vorige MR 
vergadering  

 

4.   Vooruitblik/ terugblik 
GMR  
 
 
 
 
 
 
5.   Mededelingen 
directie/team + personele 
zaken  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Vergadering start om 19.00 
uur. Warm welkom aan de aanwezige ouders. Dankjewel 

Ingrid voor het aansluiten.  
 
 

Er is geen ingekomen post. 
 
 
 
 

Geen opmerkingen.  
 
 
 
 

We hebben akkoord gegeven voor het profiel van de 
vacature van het lid van de raad van toezicht. 

 
 
 

 
 

Peter is afwezig, dit is gedeeld in de Schakelaar. We zijn blij 
dat Ingrid zijn taken als waarnemend directeur over heeft 
genomen. Diverse IB-zaken zijn ondergebracht bij Laury.  

 
In januari start een 4e kleutergroep met 2 nieuwe 

leerkrachten. Een van de nieuwe leerkrachten start al in 
december om mee te draaien.  

 
Saskia gaat in februari met verlof. Er zijn op dit moment 

gesprekken om dit met een vervanging ofwel intern op te 
vangen.  

 
Ruben is gestart in de schakelklas en heeft daarnaast taken 

als o.a. Stage coördinator.  
Michelle komt in januari terug. Haar functie dit schooljaar 

 
 
Website 
updaten 
(Myrthe)  
 
Parro notulen 
aan MR 
koppelen. (link 
website 
verwijzing) 
(Thijs) 
https://descha
keleindhoven.
nl/onze-
school/medez
eggenschapsr
aad/ 
 
Bericht voor 
de schakelaar 
voor dinsdag. 
(Jenny) 
 
Navraag 
cursus MR 
SKPO (Ingrid) 
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6.  Update verbouwing  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

wordt besproken met haar.  
 

Er vindt op 14 december een VVE inspectie plaats.  
(VVE = voor- en vroegschoolse educatie)  

De voorbereidingen hierop zijn getroffen en we gaan het 
inspectiebezoek met goed vertrouwen tegemoet. De 

conclusies n.a.v. het bezoek zal in de volgende MR worden 
teruggekoppeld.  

 
Er is een beleid rondom burgerschapsvorming/onderwijs 
verplicht gesteld. We zijn op dit moment bezig met het 

opstellen van dit plan, hierin staat vastgelegd wat we op dit 
moment doen rondom de burgerschapsdoelen zoals deze 

beschreven staan.  
 

We horen geluiden vanuit ouders dat de BSO extreem vol zit. 
Helaas kunnen zij geen plekken meer openen vanwege 

personeelstekort. We zijn als school andere BSO instellingen 
aan het benaderen om te kijken of we daar een 

samenwerkingsverband mee kunnen starten. Op deze manier 
kunnen we ouders doorverwijzen naar andere BSO’s als er op 

onze locatie geen plek is. Op dit moment kiezen nieuwe 
ouders soms voor andere scholen, vanwege het gebrek aan 

opvang buiten schooltijden.  
  

Ingrid voert op dit moment begrotingsgesprekken met SKPO 
(over de begroting van de school). Ingrid geeft een beknopte  

toelichting op de begroting van school. De MR zou de 
gedetailleerde toelichting graag in een volgende MR 

vergadering aanhoren.  
 
 

 
We hebben geld gekregen via Leren met Lef om de hal 

opnieuw in te richten met diverse functies. De offertes en 
tekeningen zijn binnen. We hopen dat de hal klaar is in 

januari om daarna de school feestelijk te kunnen openen met 
de ouders en de kinderen.  

 
De mozaïek figuren in de trappenhal en het kunstwerk in de 

hal zijn ter discussie gesteld om in de verbouwing weg te 
laten werken. Hier wordt nog naar gekeken hoe we dit 
passend netjes kunnen maken binnen de regelgeving. 

Er zijn nog wat laatste klusjes/gebreken waarnaar gekeken 
moet worden, het voornemen is dit voor eind januari 

opgelost te hebben. 
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7. Sustainable goals 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
8. Rondvraag (20.15) 
  
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

We zijn in gesprek over een subsidie om veel groen in de 
school te halen. (planten) 

 
We gaan afval scheiden. Er zullen nieuwe prullenbakken 

aangeschaft worden hiervoor.  
 

We zullen gaan starten met schoolfruit. Er wordt dan door 
school gezorgd voor een gezonde 10-uur snack in de vorm 

van handzaam fruit. Alle kinderen krijgen in de kleine pauze 
dan fruit en hoeven daarbij niets meer mee te nemen vanuit 
thuis. We willen het gezond eten hiermee bevorderen en het 

de ouders uitsparen omdat fruit vaak duur is.  
 

Sustainable goals zijn aan burgerschapsvorming te koppelen, 
deze doelen vallen binnen deze overkoepelende naam.  
Speerpunten vinden wij o.a. duurzaamheid en kansrijk 

onderwijs. De MR wil het beleidsplan Burgerschap en het 
jaarplan (update) ontvangen zodat we onze agenda punten 

rondom sustainable goals hierop kunnen afstemmen.  
 
 

 
 

Er wordt gebrainstormd over een passende manier van 
agenda vullen en toepassen. Ouders missen een bepaalde 

input. School deelt gelukkig veel informatie maar de ouders 
missen punten waarbij ze echt mee kunnen denken.  

Er wordt afgesproken bijlagen vooraf te delen, zo ontstaat er 
nog meer ruimte om te kunnen reageren. We hebben de 

agenda van de volgende MR vergaderingen samen gevuld.  
 

Er wordt gesproken over hoe onderwijsplannen en 
beleidsplannen worden opgesteld. Deze plannen zijn door 
ons allen samen (leerkrachten) tot stand gekomen en zijn 
niet plannen vanuit hoger hand besloten. Ouders zouden 

meegenomen willen worden in vragen vanuit de leerkrachten 
om mee te denken over schoolse punten. Zo ontstaan er 

naast mededelingen juist gesprekken. Leerkrachten in de MR 
worden gevraagd scherp te blijven wanneer er agendapunten 
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    9.Sluiting (20.30) 
 
 
 
 
 
10. volgende agenda 
 
 
 
 
 
  

vanuit het team (denk aan tijdens teamvergaderingen) zijn 
waarover de MR kan meedenken.  

 
De verkiezing ‘Grootste feestbeest’ bij Carnaval wordt ter 
discussie gesteld. Er zijn voor en tegens te noemen. Thijs 

neemt het mee naar de carnavalscommissie. Daarnaast de 
vraag of we rekening willen houden met de muziekvolume, 

ouders horen terug dat deze (te?) hard staat op feesten. 
 

Actueel: Er is een verwarde man op andere scholen naar 
binnen geweest. Hoe gaan we hier op school om met 

bijvoorbeeld een gesloten deuren beleid. Leerkrachten delen 
welke deuren/hekken wanneer open zijn en hoe hier zicht op 

is in de praktijk.  
 
 

De vergadering is klaar om 21.00 uur. 
Bedankt iedereen voor diens aanwezigheid en input.  

 
 
 
 

Planning MR schooljaar 23-24: 
- 21-9 

Start schooljaar 
Verbouwing  
Meerjarenplan  

- 23 -11  
agenda punten meenemen 
Sustainable goals 
Verbouwing  

- 8-2  
terugkoppeling VVE inspectie 
meerjarenplan: kansrijk onderwijs  
burgerschapsbeleid 
financiën 

- 21-3  
meerjarenplan: duurzaamheid op school 
innovatief onderwijs  
leerlingenaantallen  
leerlingenraad  

- 30-5  
jaarplan eindevaluatie 
jaaragenda 24/25 
randvoorwaarden 
leerlingenraad  

We starten de vergaderingen om 19.00 uur. 
  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


